
 

JAMARSKA ZVEZA SLOVENIJE 

Lepi pot 6 

1000 Ljubljana 

 predsedstvo@jamarska-zveza.si 

 https://jamarska-zveza.si 

 

 

Št. zapisnika: 2/24-26 

Ljubljana, 6. 5. 2024 

Zapisnik 2. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Igor Benko, Simon Burja, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Klemen Mihalič, 

Samo Milanič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, 

Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:25. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 1. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov 
4. Poročila in realizacija sklepov 

4.1. Poročilo predsednika 
4.2. Poročilo tajnika 
4.3. Poročilo blagajnika 
4.4. Poročilo katastra 
4.5. Poročilo JRS 
4.6. Poročilo službe za varstvo jam 
4.7. Poročilo službe za izobraževanje 
4.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
4.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
4.10. Poročilo službe za šport 
4.11. Poročilo službe za jamski turizem 
4.12. Poročila članov predsedstva 

5. Nadzorni odbor 
6. Razno 
 
Ad. 1 
Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Predsedstvo sprejema nekoliko popravljen zapisnik 1. seje. 

 

Sklep 007/24-26: Predsedstvo sprejema zapisnik 1. seje. 

 



Ad. 3 

Ni bilo razprave. 

 

Ad. 4 

Predsednik: 

Ekipa JZS/JRS je bila na sestanku na Upravi za zaščito in reševanje glede ekipe za širjenje ožin in dobave 

MES. Dogovorjena je uporaba poligona na Počku za testiranje MES. Dogovorili so se tudi glede 

financiranja zaščite za glavo in še nekaterih tem. 

V Bovcu (muzej jamarstva) ni sprememb, ta teden je dogovorjen za sestanek na Občini. 

Konec meseca je dogovorjena maša v Sv. Socerbu. 

 

Tajnik: 

Pošto sproti pobira. Ni posebnosti. 

 

Blagajnik: 

Stanje na računu:  14.292,99 € 

Usklajeval je račune z računovodskim servisom, plačal je veliko računov. Urediti moramo nabavo JRS. 

 

Kataster: 

Dostavil interno vrednotenje na IZRK. Sicer redno delo. 

 

JRS: 

Začel se je Proteus JRS, speljali smo vajo v steni, ekipa je na vaji v jami preizkusila novo čelado CNSAS. 
Speljali smo intervencijo v Golokratni jami. Konec meseca so Dnevi zaščite in reševanja v Kranju. Tudi 
ekipa za urbano reševanje planira aktivnost. Prijavljen je projekt Well saver, ki predvideva razvoj 
sistema za reševanje iz vodnjakov, pri katerem smo prijavljeni kot partnerji. Rezultati prijave bodo 
znani konec leta. 
 
Varstvo jam: 

Ni bilo poročila. 

 

Izobraževalna služba: 

Vodja IS je pripravil popravke pravilnika, ki ga je zbor inštruktorjev že potrdil. Sprejeli smo ga soglasno. 

Sklep 008/24-26: Predsedstvo sprejema popravljen pravilnik izobraževalne službe. 

 
Varnostno tehnična služba: 

Poročilo je poslal naknadno. 

V zasedbi Bor Vidic, Samo Milanič, Robert Rehar, Miha Staut, Rok Stopar so se 20. 4. sestali z italijansko 

CNSAS na temo zaščite za glavo poškodovanca v nosilih. Italijanska zaenkrat izgleda lažja od naše, a 

tudi precej manj odporna. Ob udarcu bi se najbrž tako zvila, da bi vizir najverjetneje udaril 

poškodovanca. Vizir, ki je izdelek namenjen specialnim enotam je vpet klasično, rotirajoče 

dvotočkovno. Zgornja kupola čelade pa je nekoliko predolga in sega do višine nosu. Poleg slabše 

vidljivosti to ob udarcu padajočega predmeta povečuje možnost poškodbe. Razumeti je torej, da jih 

čaka več dela od nas, če želijo nekaj podobno odpornega kakor je naš prototip. Na pozitivni strani 

njihovega modela je način pričvrščevanja na nosila, ki poteka enako kakor pri predhodnem modelu. Pri 



našem modelu pa bi morali dobro razmisliti, kako bi se dalo zanesljivo pričvrščati s kombinacijo ježka 

in trakov na zaponke. Z Borom sva tudi v navezavi s proizvajalci plastike in karbona. 

 
Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Ni novosti. 
 
Služba za šport: 

Ni bilo poročila. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni bilo poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Konec meseca bo BSU Camp na Hrvaškem. Menda so za delavnico za kataster prosili DZRJL, ki ni ne 

član JZS ne BSU, vodi pa društveni kataster. Maks Petrič mora organizatorjem nemudoma razjasniti 

situacijo, da ne bodo ustvarjena napačna pričakovanja. 

 

Ad. 5 

O ideji nagrade za naj jamarski dosežek je predsednik NO govoril s predsednico UIS. Ti bi jo podprli, a 

mora biti zadaj ne le ideja in pravila, ampak tudi ekipa, ki bi to peljala. 

NO ugotavlja, da je blagajnik odgovoril na vprašanja, ki jih je glede blagajne in zaključnega računa 

postavilo JD Sežana na občnem zboru. Za kaj več se lahko z blagajnikom dogovorijo za pregled 

dokumentacije v živo. 

 
Ad. 6 

Zavarovanja so urejena. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:30. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


